



**PUBLIC SERVICE ACT AND EDUCATION ACT**

**LOI SUR LA FONCTION PUBLIQUE ET LA LOI SUR  
L'ÉDUCATION**

**REGULATION ESTABLISHING A DAY TO  
HONOUR THE MEMORY OF HER LATE  
MAJESTY QUEEN ELIZABETH THE  
SECOND**

---

**RÈGLEMENT INSTITUANT UNE JOURNÉE  
POUR HONORER LA MÉMOIRE DE FEU  
SA MAJESTÉ LA REINE ELIZABETH  
DEUX**

---

**O.I.C. 2022/161**

**Décret 2022/161**

Effective Date: September 16, 2022

Date d'entrée en vigueur : 16 septembre 2022

**O.I.C. 2022/161  
PUBLIC SERVICE ACT AND EDUCATION ACT**

**REGULATION ESTABLISHING A DAY TO  
HONOUR THE MEMORY OF HER LATE  
MAJESTY QUEEN ELIZABETH THE  
SECOND**

Pursuant to the *Public Service Act* and *Education Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** The attached *Regulation Establishing a Day to Honour the Memory of Her late Majesty Queen Elizabeth the Second* is made.

Dated at Whitehorse, Yukon,

September 16, 2022

**DÉCRET 2022/161  
LOI SUR LA FONCTION PUBLIQUE ET LA LOI SUR  
L'ÉDUCATION**

**RÈGLEMENT INSTITUANT UNE JOURNÉE  
POUR HONORER LA MÉMOIRE DE FEU  
SA MAJESTÉ LA REINE ELIZABETH  
DEUX**

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur la fonction publique* et la *Loi sur l'éducation*, décrète :

**1** Est établi le *Règlement instituant une journée pour honorer la mémoire de feu Sa Majesté la Reine Elizabeth Deux* paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon,

16 septembre 2022

  
Commissioner of Yukon/Commissaire du Yukon



**O.I.C. 2022/161  
PUBLIC SERVICE ACT AND EDUCATION ACT**

**DÉCRET 2022/161  
LOI SUR LA FONCTION PUBLIQUE ET LA LOI SUR  
L'ÉDUCATION**

**REGULATION ESTABLISHING A DAY TO  
HONOUR THE MEMORY OF HER LATE  
MAJESTY QUEEN ELIZABETH THE  
SECOND**

**RÈGLEMENT INSTITUANT UNE JOURNÉE  
POUR HONORER LA MÉMOIRE DE FEU  
SA MAJESTÉ LA REINE ELIZABETH  
DEUX**

**1 Day to Honour the Memory of Her late  
Majesty Queen Elizabeth the Second**

(1) In order to honour the memory of Her late Majesty Queen Elizabeth the Second, September 19, 2022 is prescribed as a statutory holiday under the *Public Service Act* and is included as a statutory holiday for the purposes of subsection 46(7) of the *Education Act*.

(2) September 19, 2022 is a statutory holiday for every person employed under the *Public Service Act* and every person employed under the *Education Act*.

(3) The statutory holiday is to be considered a designated paid holiday under Article 20.01 of the collective agreement in effect between the Government of Yukon and the Public Service Alliance of Canada.

**1 Journée pour honorer la mémoire de feu  
Sa Majesté la Reine Elizabeth Deux**

(1) Afin d'honorer la mémoire de feu Sa Majesté la Reine Elizabeth Deux, le 19 septembre 2022 est désigné comme congé férié en vertu de la *Loi sur la fonction publique* et est inclus comme jour férié aux fins du paragraphe 46(7) de la *Loi sur l'éducation*.

(2) Le 19 septembre 2022 est un congé férié et s'applique à toute personne employée en vertu de la *Loi sur la fonction publique* et la *Loi sur l'éducation*.

(3) Le congé férié est considéré comme un jour férié payé aux fins de l'article 20.01 de la convention collective en vigueur entre le gouvernement du Yukon et l'Alliance de la fonction publique du Canada.